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丙二醇甲醚醋酸酯&丙酸酯

Propylene Glycol Methyl Ether Acetate & Propionate

Brief Introduction
丙二醇甲醚醋酸酯（PMA）& 丙酸酯（PMP）是一种低毒高级溶剂，其分子中既有醚健，又有羰基，羰

基又形成了酯的结构，同时又含有烷基。在同一分子中既有非极性部分，又有极性部分，这两部分的官能

团既相互制约排斥，又各自起到固有的作用。因此，对非极性物质和极性物质都有一定溶解力。广泛用于

高档涂料，树脂、油墨印刷、电子化学品等。

Propylene Glycol Methyl Ether Acetate (PMA) and Propylene glycol methyl ether propionate (PMP) are
low toxicity high-grade solvents in industry in whose molecules which have ether bond, carbonyl group
which can be formed a structure of ester, as well as alkyl. In such a molecule, there is a polar part and a
non-polar which the two functional groups restrain and repel one another while they individually
perform their natural functions, thus having a certain dissolution with either a polar substance or a
non-polar substance.

Specification
Item Propylene glycol

methyl ether acetate
(PMA)

2-methoxy-1-pro
panol acetate
(ISO-PMA)

Propylene glycol
methyl ether

propionate (PMP)

Dipropylene
glycol methyl
ether acetate

(DPMA)
CAS NO. 108-65-6 70657-70-4 148462-57-1 88917-22-0

Appearance Brigh & Clear
Content % ≥ 99.5 99.5 99.5 99

Distillation range ℃ 143-149 140-150 158-168 200-217
Density (D420) g/ml 0.965-0.975 0.965-0.975 0.935-0.965 0.979-0.989

Acidity (acetic acid) %
≤

0.02 0.02 0.02 0.03

Water content % (WT)
≤

0.05 0.1 0.05 0.05

Colority (Pt-Co)≤ 10 15 10 15

Notice:
不可与人体长期接触，在通风良好的环境中使用。

Not being touched with bodies for a long time, used in airiness place.

Package & Transportation
用不锈钢槽车或烤漆桶装运，本品属于危险品，按危险品规定贮运。

Packed by ISO Tank or coating drums, these products are DG cargo, should be stocked as DG cargo.

http://www.perfft.com

